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To: 5.1.2e

From: 5.1.2e

Sent: Fri 3/12/2021 2:52:42 PM

Subject: FW: Communicatie richting pati€énten (medische hoog risicogroepen)

Received: Fri 3/12/2021 2:52:42 PM

512, 5.1.28 || @rivm.nl]

Hi ERPS

Ik heb [ERE net even gesproken, zij wilde heel graag even meekijken met de tekst op de website, voordat die

online komt.

Ik heb uitgelegd dat we geen extra input willen in dit stadium, maar ik begrijp haar punt ook, dat ze willen

voorkomen dat heel veel mensen weer het ziekenhuis gaan bellen met vragen. Het lijkt mij goed als zij er

maandagochtend even naar kan kijken of ze denkt dat we nog echt belangrijke punten missen - cok voor ons eigen

draagvlak bij de ziekenhuizen wel belangrijk om ze mee te nemen hierin.

Praktisch: zou jij dan, nadat jij naar de tekst gekeken hebt, deze Fo naar EAE kunnen sturen, met het

verzoek om binnen 2 uur ofzo te reageren of er nog belangrijke zaken ontbreken of onrust zouden kunnen

veroorzaken oid. (en dan benadrukken dat we verder geen tekstuele input nodig hebben aub haha)?

Vriendelijke groet,

RIVM - Centrum Infectieziektebestrijding (CIb)

Sent: vrijdag 12 maart 2021 09:55

@rivm.i>; EXER) EXER) <IEEETM ike-cvies.iIEEE INEEECIN
@rivm.nl>; @rivm.nl>

@nvz-ziekenhuizen.nl>; IEKECHERNE] ENED @ naz.nt>;INEIEKECHEN EXEH@nfu.nt>
Subject: Communicatie richting patiénten (medische hoog risicogroepen)

Dag allen,

lk probeerde je net al even te belleniE3want ik heb nog een vraag met betrekking tot de communicatie betreffende de medisch

hoog risicogroepen (richting patiénten).
Gister is al even over een Q&A gesproken en eerder is ook aangegeven dat er t.z.t. een bericht op de site van het RIVM zal komen.

Om te voorkomen dat patiénten op een gegeven moment (nog een keer) naar de ziekenhuizen en umc’s gaan bellen ben ik

benieuwd wat er aankomt qua communicatie vanuit het RIVM/VWS en hoe deze informatie wordt verspreid naar de verschillende

huizen (ook via de regio projectleiders?).

Hier vragen o.a. de communicatie directeuren van de umc’s naar. Wellicht is het bijvoorbeeld goed om ook een standaard bericht

aan te bieden aan de ziekenhuizen/umc’s die ze vervolgens (t.z.t.) op hun website kunnen plaatsen (of in ieder geval naar een

bericht kunnen verwijzen). Of wordt daar nu juist aan gewerkt?

EEE <-EEF=n de NFU, kan de communicatie desgewenst tegenlezen of hierover meedenken!

Het is belangrijk om dit goed voorbereid te hebben zodat er zo min mogelijk ruis en telefoontjes richting de umc’s en ziekenhuizen

komen. Ik zet|EEIEZMlin de cc van deze e-mail.

Met vriendelijke groet,
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